

Styrelsemöte Fjärdhundra sportklubb

Datum: 2025-12-17

Plats: Mellevi

Tid: 19:00-21:00

Närvarande: Josefine Hedlund, Amanda Aspling Löfgren, Fredric Melander, Stina Rousu, Christer Ringvall, Daniel Lindberg och Johanna Westerdahl.

§1. Mötets öppnande

Stina öppnar upp mötet som hålls digitalt via Teams.

§2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§3. Val av justerare

Fredric Melander valdes till justerare.

§4. Godkännande av föregående protokoll

Är det något att följa upp?

Rinken lägger vi på is, men kommer några frågor så bjuder vi in till möte.

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.

§5. Ekonomi

Sista budgetarbetet är igång.

Cleverservice – handboll skulle kosta 2500kr och styrelsen beslutar att vi kommer använda oss av de. Jossan hör av sig om hur det fungerar.

Vi är igång med pantsponsringen vi fått av en privatperson.

§6. Rapport från sektionerna

Fotboll – P16-17 vill ha träningstid inomhus i vår, Jossan har skickat förslag till ledare. Damskoj blir fotbollmotion.

Innebandy – Julavslutning var igår måndag, mix 16-19 har dragits sig ur serien då det är för få spelare till matcher. Sista träningen för motion nu på söndag.

Badminton – ingen närvarande från badmintonen.

Handboll- Herrar vill träna kostnad för handbollar? Gina kollar storlek på boll så att Jossan kan kolla pris. Medlemsavgift 250kr och aktivitetsavgift 800kr. Aktivitetsavgiften läggs på 800 kr då handbollar och klister behöver köpas in.

Minihandbollen har varit till Strängnäs och spelat sammandrag. Har julavslutning imorgon torsdag. Amanda Aspling Löfgren har startat upp motion utan klister likt innebandy motion med blandade åldrar, där träning blir engång i veckan 1h med start 14/1.

Friskvård – barngympa till våren.

Klippkort - för friskvård torsdagar fortsätter vi med den klippkort 400kr för 10 gånger eller 40kr/tillfälle via swish.

Resekostnad till sektion skidor – Jossan mailar Britta. **Tar upp frågan igen nästa styrelsemöte.**

§7. Rapport från kansliet

Teamsmöte med sparbanken om nytt samarbetsavtal som nu skrivs på 2 år.

Planeringsdag i januari? Vi flyttar fram den till ev Mars. **Tar upp frågan igen nästa styrelsemöte.**

§8. Föranmälda/Pågående frågor

-Beslut om kläder till tränare och ledare – vi beslutar att ge alla ledare en tränings t-shirt när de börjar som ledare. Är man ledare i sitt barns lag så behöver man inte betala aktivitetsavgift för sitt barn.

-Planering festen 14/3 i Frösthults bygdegård. Kuvertavgift men vi bjuder in sponsorer gratis +1 tex, fru. Ta in offerter från cateringfirmor, Amanda tar på sig den uppgiften. I slutet av januari måste inbjudan komma ut. Trubadur, vilken kan vi bjuda in? Amanda kollar upp. Jossan lägger ut "save the date".

-Kan någon göra ett utkast på ett årshjul för styrelsearbete? Jossan och Stina gör ett utkast läggs sen ut i teams.

-Dialogmöte ang. engagemang och ansvar - Stina kollar på ett datum och bjuder in ledare.

-Årligt möte med kommunen 3/2 18-19:30 - Vilka är med? Jossan skickar ut en kallelse till alla i styrelsen.

§9. Övriga frågor

§10. Nästa möte

14 januari

Ordförande: 
Stina Rousu (Org. 26 3010 11) 8109 GMT+1

Stina Rousu

Justerare: 
Fredric Melander (Org. 32 3025 09) 17 58 GMT+1

Fredric Melander